

4. Application for Approval to Expropriate Lands – Baseline Transit Priority Phase

Approbation visant l'expropriation de terrains – phase prioritaire au transport de la rue Baseline

Committee Recommendation(s)

That Council enact the By-law attached as Document 1 hereto authorizing the City to proceed with the expropriation of the lands described in Schedule A to the By-law (the “Lands”) including:

1. Registering a plan of expropriation with respect to the Lands;
2. Serving notice of expropriation and possession on the owners of the Lands;
3. Serving offers of compensation as contemplated in Section 25 of the *Expropriations Act*; and,
4. Taking possession of the Lands.

All in accordance with the *Expropriations Act*.

Recommandation(s) du Comité

Que Conseil promulgue le règlement municipal joint en tant que document 1 autorisant la Ville à exproprier les terrains décrits à l'annexe A du règlement provisoire ci-joint (les « terrains »), notamment :

1. enregistrer un plan d'expropriation visant les terrains;
2. signifier aux propriétaires des terrains un avis d'expropriation et de possession;
3. proposer des offres d'indemnité, comme le prévoit l'article 25 de la *Loi sur l'expropriation*; et
4. prendre possession des terrains.

Conformément à la *Loi sur l'expropriation*.

Documentation/Documentation

1. Acting Director's Report, Housing Solutions & Investment Services, Strategic Initiatives Department, submitted 14 January 2025 (ACS2025-SI-HSI-0001).

Rapport de la directrice, Services des solutions de logement et des investissements, Direction générale des initiatives stratégiques, daté le 14 janvier 2025 (ACS2025-SI-HSI-0001).